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Saksnr. Utval Møtedato
048/22 Utval for næringutvikling og drift 05.10.2022

Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 05.10.2022
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering.

Utval for næringutvikling og drift 05.10.2022:

Handsaming:
Det vart gjeve følgjande meldingar/orientering i møtet:

1.Informasjon om Merkur-programmet v/Per Spillum-Merkur-konsulent

2.  Byggesak i Alver - sett frå næringslivet sitt perspektiv v/Egil Sagstad-leiar handverksgruppa i 
Nordhordland næringslag

3. Status hjorteforvaltning v/Mikkel Bengtsson-rådgjevar landbruk

Utvalet var på bedriftsbesøk hjå Frekhaug Stål før møtestart.

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

Utval for næringsutvikling og drift ser med interesse på Merkur-programmet og er glad for at fleire 
nærbutikkar i kommunen har glede og nytte av programmet.

Utvalet er uroa over situasjonen rundt byggesak i kommunen, og dette har vore påpeikt over tid. Det 
er viktig for næringsliv og innbyggjarar at ein får korta sakshandsamingstida ned. Utvalet vil no som 
tidlegare støtta opp om arbeidet som er i gang i administrasjonen rundt dette, og ser fram til 
orienteringa som kjem i neste møte. Utvalet ønskjer m.a. å få opplyst tal på saker som ligg i kø, og 
korleis dette har utvikla seg over tid.

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at grepa ein har tatt for hjorteforvaltninga ser ut til 
å gje effekt. Det er viktig at ein held fram med  å vaka over bestanden og å setja inn naudsynte tiltak 
etter som resultat frå jakt og anna statistikk kjem inn.

ND- 048/22 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.



Utval for næringsutvikling og drift ser med interesse på Merkur-programmet og er glad for at fleire 
nærbutikkar i kommunen har glede og nytte av programmet.

Utvalet er uroa over situasjonen rundt byggesak i kommunen, og dette har vore påpeikt over tid. Det 
er viktig for næringsliv og innbyggjarar at ein får korta sakshandsamingstida ned. Utvalet vil no som 
tidlegare støtta opp om arbeidet som er i gang i administrasjonen rundt dette, og ser fram til 
orienteringa som kjem i neste møte. Utvalet ønskjer m.a. å få opplyst tal på saker som ligg i kø, og 
korleis dette har utvikla seg over tid.

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at grepa ein har tatt for hjorteforvaltninga ser ut til 
å gje effekt. Det er viktig at ein held fram med å vaka over bestanden og å setja inn naudsynte tiltak 
etter som resultat frå jakt og anna statistikk kjem inn.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar
Det vert lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:

1. Informasjon om Merkur-programmet v/Per Spillum-Merkur-konsulent
2. Status hjorteforvaltning v/Mikkel Bengtsson-rådgjevar landbruk

Kl. 12.00-13.45: Bedriftsbesøk Framo Flatøy og Frekhaug Stål 


